
Dagsorden kredsstyrelsesmøde 

DATO 15. januar 2025 

Kl. 13.30 – 16.00 

 

Ordstyrer Gabriel 

Til stede  

Afbud Lars 

Referent  Henrik 

 

 Indhold Kommentarer Referat 

1 Fastlæggelse af 

dagsorden 

 Godkendt med 2 ekstra 

punkter. 

2 Godkendelse af 
referat 

 Kompetencepunkt er 
udskudt til senere, ellers 

Godkendt 

3 Meddelelser  
10 minutter 

Korte meddelelser der 
ikke har været sendt 

ud. 
Der kan også her 

spørges ind til 
meddelelser der er 

udsendt på forhånd. 

Foreløbigt regnskab 
2024 viser et overskud 

på ca. 140.000 kr. 

4 Skolepolitik Dragør  
5 minutter 

O 

 Det er aftalt med Lasse 

Falck Stenland, at 

mødes til forhandling 

28. januar 2025 

BDO-rapport kommer 

først marts-april. 

5 Skolepolitik Tårnby 
5 minutter 

O 

 Alle MED-udvalg har 

givet høringssvar på 

BDO’s 

effektiviseringsanalyse. 

Nu afventer vi 

Økonomiudvalgets 

beslutninger. 

Christine har også, efter 

aftale med Per, skrevet 

en kommentar til BDO-

analysens 

besparelsesforslag på 

skoleområdet. 

I svaret har Christine 

fokuseret på lærernes 

gennemsnitlige 



undervisningstimetal og 

brugen af pædagoger i 

undervisningen.  

 

Høringssvarfrist var 

utilfredsstillende kort. 

Det var heller ikke på 

nogen måde tydelig, 

hvilke kommuner, der 

var sammenlignings-

grundlag. 

 

Onlineundervisning er 
på vej til elever med 

stort fravær, Styrelsen 
skal finde et ståsted. 

 
Nultolerance i forhold til 

vold - Efter samtale 

med Lars Rick, så skal 
kendte episoder sendes 

til Lars Rich, Henriette 
Kragh og Per Trudslev. 

TR-Tårnby samler 
sammen til Christine, 

som går videre. 

6 Stressramte på 
skolerne 

2 min 
O 

 Orientering. 
 

7 Generalforsamling 

2025 
10 minutter 

 

Forslag: Onsdag 19. 

marts 2025 

Hvor skal det  

I år holder vi 

Generalforsamling på 
St. Magleby skole, hvis 

den er ledig. Dato:   
19/3 kl. 16.30 

8 Valg til CSF-MED 

Tårnby 
10 minutter 

D, B 

Der skal vælges 

repræsentanter til 
CSF-MED i Tårnby 

kommune. 

Peter (supl. Ann), 

Charlotte (supl. Enver) 
og Bente (supl. Louise) 

er udpeget. 

9 Evaluering af 
skolebesøg 

O, D, B 
10 minutter 

Lars og Christine har 

nu været rundt på alle 

skolerne og 

præsenteret sig. Det 

er blevet taget rigtigt 

godt imod. 

 

Lars og Christine har 
haft en positiv 

oplevelse. 
Generelt har TR også en 

positiv opfattelse af 
besøgene. 

Formandskabet vil 
gerne komme igen, evt. 

i sammenhæng med 
løntjek. 

 



10 APV 
5 minutter 

O 

 Der er kommet 14 
besvarelser. Lars samler 

op på de forskellige 
kommentarer. 

Der er tilfredshed med 

de stillede spørgsmål, 
der manglede 

kommentarfelt ved et 
spørgsmål. Lidt kort frist 

for at udfylde skemaet. 
Svarene gennemgås på 

næste Styrelsesmøde. 

11 Kredsstyrelseskursus 
5.-6. februar 

10 minutter 
O, D, B 

Planlægning af dag 1, 
kørsel? 

Skolechef og 
skoleledere kommer på 

andendagen, der 
mangler tilbagemelding 

fra Dragør. 
Kvalitetsløft 

• Kompetencepulje 
-tages på 

Styrelsesmøde 
• Online-

undervisning? 
Lokalaftaler-På 

Styrelseskurset hvor 

man har læst et uddrag 
af de forskellige aftaler 

inden kurset. 
Kørsel: 

Henrik:Gabriel, 
Charlotte, Michael 

Enver: 
Henriette:Ann, 

Christine, Stine 
Peter: Bente 

Lars: Bonnie,  

12 Evt. 
5 minutter 

O 

 Volleystævneindbydelse 
er udsendt via TR i 

Dragør 

13 TEMA 
Fortsættelse fra 4. 

december 2024 

Oplæg ved Christine 
om timebank og 

udskoling 
Derefter 

gruppearbejde 

Flere problematikker 
ved onlineundervisning. 

Valgfag, mange 
uafklarede spørgsmål, 

problematikker med på 
tværs af skoler, 

faglokaler, fag? 
 

Juniormesterlære-
måske på Ung Tårnby, 

Dragør er måske ved 

selv at etablere noget. 
Kan det fortrydes? 



Er der firmaer der er 
klar og forberedt? Og 

kan man finde 
praktikpladser nok? 

 

    
 


